
Referat styremøte 18.juni 2025 

Til stede; Monica Rosvoll, Bård Johan Furnes, Jan Erik Aasheim, Øystein Nyhagen, Einar 
Spillum, Bård Karlsen, Arnt Erik Aune 

 

Sak 17/2025 

Vi trenger å få på plass en ordning for plenklipping. 

Vedtak; Øystein sjekker om det kan gjøres på dugnad av noen i eiendomsutvalget 

 

Sak 18/2025 

Gavepremier til NNM og LS 

Vedtak; BØS gir 500kr til hver. 

 

Sak 19/2025 

Sette opp ekstra mulighet for å skyte dugleiksmerket for de som ikke kunne delta sist.  

Vedtak; Vi bruker tirsdagstreningene til dette. Einar legger ut info. 

 

Sak 20/2025 

Laguttak for ungdomsskytterene til stevner med lagskyting 

Vedtak; Ungdomsavdelingen må gjøre en jobb med dette på treningene i forkant av 
stevnet, og har ansvar for å sette opp lag til lagskyting. Bård Karlsen følger dette opp.  

 

Sak 21/2025 

Forslag om at flere av de åpne stevnene i samlaget burde ha vært avholdt i ukedagene. 
Og det ønskes at det sendes innspill om dette til samlaget før jobben med neste års 
terminliste starter. 

Vedtak; Bård Johan sender henvendelse om dette til samlaget på vegne av BØS. 

 

 

 



 

 

Sak 22/2025 

Ungdomsleder Martin Iversen har trukket seg fra værvet fra og med 19.juni 2025. Vi må 
ha på plass en ny ungdomsleder. 

Vedtak; Styret innstiller Bård Karlsen til ungdomsleder frem til årsmøtet 2025. Og 
valgkommiteen er informert om at det må velges ny ungdomsleder da. 

 

Sak 23/2025 

Vi tar opp igjen sak fra forrige styremøte ang utbedring av tak på grav 200m. Bård Johan 
har vært i kontakt med forsvaret ang dette. Vi trenger en prisoversikt for hva dette vil 
koste. 

Vedtak; Bård Karlsen innhenter prisoversikt. 


